

Disclosure of Material Information**To: Bahrain Bourse**

Investcorp Holdings B.S.C would like to announce the following material information:



الإفصاح عن معلومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة إنفستكورب القابضة ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	30 June 2021	التاريخ
Company Name	Investcorp Holdings B.S.C إنفستكورب القابضة ش.م.ب	إسم الشركة
Trading Code	INVCORP	رمز التداول
Subject	Investcorp invests in Heritage Foods, a buy-and-build platform of leading condiments and sauces brands with long-standing heritage in Singapore, Malaysia and Japan إنفستكورب تستثمر في "هيريتدج فودز" منصة الشراء الرائدة في مجال التوابل والصلصات	الموضوع
Material Information	Investcorp today announced an investment in Heritage Foods (the "Company"), a buy-and-build platform of leading condiments and sauces brands with long-standing heritage in Singapore, Malaysia and Japan. The transaction was concluded in partnership with	المعلومات الجوهرية

	China Resources and Fung Strategic Holdings Limited and made through the Asia Food Growth Fund I, a dedicated private equity fund investing in a diversified portfolio of food related companies in Asia.	
Impact on Financial Position	Limited Impact on Financial Information	الأثر على المركز المالي
Previous relevant disclosures (if any)		إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)

Name	Walid Majdalani	الإسم
Title	Head of Private Equity, MENA and Southeast Asia	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع	
		

Investcorp invests in Heritage Foods, a buy-and-build platform of leading condiments and sauces brands with long-standing heritage in Singapore, Malaysia and Japan

Hazem Ben-Gacem: We see attractive macro trends in Asia's rising middle class, high household consumption of sauces and rapid growth in casual dining, further driving market growth.

Bahrain, 30 June 2021 – Investcorp today announced an investment in Heritage Foods (the “Company”), a buy-and-build platform of leading condiments and sauces brands with long-standing heritage in Singapore, Malaysia and Japan. The transaction was concluded in partnership with China Resources and Fung Strategic Holdings Limited and made through the Asia Food Growth Fund I, a dedicated private equity fund investing in a diversified portfolio of food related companies in Asia.

Heritage Foods was established in 2015 and is principally involved in the investment and reorganization of food businesses in the fast-moving consumer goods market in Asia, in addition to the acquisition of food brands with a strong Asian heritage to expand their global presence.

Headquartered in Hong Kong, with regional head offices and manufacturing plants in mainland China, Japan, Singapore and Malaysia, the company employs over 300 people and has a global network of over 30 distributors in China, Southeast Asia, South Asia, Middle East, Europe and the US. The Company has a diversified portfolio of well-known and established brands across Asia with a long-serving history, including Hamada Shoyu in Japan (established in 1818), Bidor Kwong Heng in Malaysia (established in 1945) and Woh Hup Food in Singapore (established in 1936).

Hazem Ben-Gacem, Co-CEO of Investcorp and Chairman of the Asia Food Growth Fund Investment Committee commented: “Investcorp has an established track record investing in companies operating in the food sector and currently stands as one of the few private equity firms to invest in this sector across the US, Europe, MENA and Asia. We believe that the Asia food sector continues

INVESTCORP

to offer attractive growth opportunities and we see that Heritage Foods is poised to achieve significant scale. The global sauces and condiments market size is estimated to be at \$130 billion and is growing at 5-6% CAGR, with Asian sauces accounting for over 50% of the global market. We see attractive macro trends in Asia's rising middle class, high household consumption of sauces and rapid growth in casual dining, further driving market growth. We look forward to this partnership and supporting the Company in its global expansion plans and realising its full potential."

Commenting on the conclusion of the deal, Monica Tsui, Managing Director of Fung Investment Management Limited said, "We are delighted for the Fund to achieve this great milestone. Through our partnership with Investcorp and China Resources, Fung Strategic Holdings will continue to deepen our penetration in the seasoning, sauces and condiments sector by leveraging our partnerships access in China, the Middle East and the rest of the world. The fragmented sauces and condiment market in Asia offers many exciting bolt-on acquisition opportunities to further our growth plans."

The transaction represents Investcorp's 21st investment in the food and beverage industry in over three decades across the US, Europe, MENA and Asia and is the third that Investcorp made as part of its Asia Food Growth Fund I, following the investments made in Viz Branz and City Super Group last year.

Investcorp has established a joint venture with China Resources Capital Management, the private investment arm of China Resources Group, a Fortune Global 500 enterprise and owner of China's largest supermarket chain enterprise group, China Resources Vanguard, and Fung Strategic Holdings Limited, a member of the private investment arm of the families of Victor Fung and William Fung. The investment platform primarily focuses on capturing the growth potential and market opportunities in Asia's highly fragmented food sector.

-Ends-

INVESTCORP

About Investcorp

Investcorp specializes in alternative investments across private equity, real estate, credit, absolute return strategies, GP stakes and infrastructure.

Investcorp has today a presence in 12 countries across the US, Europe, GCC and Asia, including India, China and Singapore. As of March 31, 2021, Investcorp Group had US \$35.4 billion in total AUM, including assets managed by third party managers, and employed approximately over 430 people from 45 nationalities globally across its offices. For further information, visit www.investcorp.com and follow us @Investcorp on [LinkedIn](#), [Twitter](#) and [Instagram](#).

Media Contacts:

Investcorp



Nada Abdulghani

Nada Abdulghani
+973 17515467
nabdulghani@investcorp.com

إنفستكورب تستثمر في "هيريتدج فودز" منصة الشراء الرائدة في مجال التوابل والصلصات

حازم بن قاسم: نرى اتجاهات كبرى جذابة في الطبقة المتوسطة الصاعدة في آسيا، والنمو السريع لاستهلاك الطعام السريع التحضير، مما يؤدي إلى زيادة نمو السوق

البحرين، 30 يونيو 2021 - أعلنت إنفستكورب اليوم أنها أجرت استثماراً في "هيريتدج فودز"، وهي منصة شراء تضم علامات تجارية رائدة في مجال التوابل والصلصات وتملك تاريخاً طويلاً في سنغافورة وماليزيا واليابان. وتم إبرام الصفقة بالشراكة مع "تشاينا ريسورسز" و"فونغ ستراتيجك هولدنغز ليمتد" ومن خلال صندوق النمو الغذائي في آسيا 1، وهو صندوق أسهم خاص يستثمر في محفظة متنوعة من الشركات المعنية بالأغذية في آسيا.

أسست شركة "هيريتدج فودز" عام 2015، وهي تنشط بشكل أساسي في الاستثمار وإعادة تنظيم شركات الأغذية في سوق السلع الاستهلاكية السريع التبدل في آسيا، مع التركيز على الاستحواذ على العلامات التجارية الغذائية الآسيوية ذات السجل الراسخ بغية توسيع حضورها العالمي.

يقع المقر الرئيسي لشركة "هيريتدج فودز" في هونغ كونغ، ولديها مكاتب في كل من الصين، اليابان، سنغافورة، وماليزيا، ويعمل فيها أكثر من 300 شخص ولديها شبكة عالمية تضم أكثر من 30 موزعاً في الصين وجنوب شرق آسيا وجنوب آسيا والشرق الأوسط وأوروبا والولايات المتحدة. وتملك الشركة محفظة متنوعة من العلامات التجارية المعروفة والراسخة في جميع أنحاء آسيا، بما في ذلك "هامادايا شويو" في اليابان (أسست عام 1818)، "بيدور كوونغ هينغ" في ماليزيا (أسست عام 1945) و"ووه هوب فودز" في سنغافورة (أسست عام 1936).

تعليقاً على العملية، قال حازم بن قاسم، الرئيس التنفيذي المشارك لإنفستكوروب ورئيس صندوق النمو الغذائي في آسيا 1: "تتمتع إنفستكوروب بسجل حافل بالاستثمار في الشركات العاملة في قطاع الأغذية ، وهي حالياً واحدة من الشركات القليلة التي تستثمر في هذا القطاع في الولايات المتحدة وأوروبا والشرق الأوسط وشمال إفريقيا وآسيا. و نعتقد أن قطاع الأغذية في آسيا يستمر في تقديم فرص جذابة وأن هيريندج فودز هي في وضع جيد لتحقيق نمو مستمر."

وأضاف: "يقدر حجم سوق الصلصات والتوابل العالمية بـ 130 مليار دولار أميركي وينمو بمعدل نمو سنوي مركب يبلغ 5-6% ، علماً أن الصلصات الآسيوية تمثل أكثر من 50% من السوق العالمية. ونحن نرى اتجاهات كبرى جذابة لدى الطبقة المتوسطة الصاعدة في آسيا، واستهلاك الأسر المرتفع للصلصات، والنمو السريع لتناول الطعام السريع التحضير، مما يؤدي إلى زيادة نمو السوق. ونتطلع إلى هذه الشراكة ودعم الشركة في خططها التوسعية على مستوى العالم وفي تحقيق كامل إمكاناتها".

تعليقاً على إبرام الصفقة ، قالت مونيكا تسوي ، المديرية التنفيذية لشركة "فونغ إنفستمنت مانجمنت ليمتد": "يسعدنا أن يحقق الصندوق هذا الإنجاز الكبير. من خلال شراكتنا مع إنفستكوروب وتشاينا ريسورسز، ستستمر فونغ ستراتيجك هولدنغز في تعزيز حضورها في قطاع التوابل والصلصات من خلال الاستفادة من شراكتنا في الوصول إلى الصين والشرق الأوسط وبقية أنحاء العالم. وتوفر سوق الصلصات والتوابل المجزأة في آسيا العديد من فرص الاستحواذ المثيرة التي تتيح تعزيز خطط النمو الخاصة بنا".

جدير بالذكر أن هذه الصفقة تمثل الاستثمار الـ 21 لإنفستكوروب في صناعة الأغذية والمشروبات على مدار أكثر من ثلاثة عقود عبر الولايات المتحدة وأوروبا والشرق الأوسط وشمال إفريقيا وآسيا، وهو الثالث الذي قامت به إنفستكوروب كجزء من صندوق النمو الغذائي الآسيوي 1، بعد الاستثمارين في "فيز برانز" و"سي تي سوبر غروب" العام الماضي.

تجدر الإشارة إلى أن إنفستكوروب أنشأت مشروعاً مشتركاً مع "تشاينا ريسورسز كابيتال مانجمنت"، وهي الذراع الاستثمارية لـ"تشاينا ريسورسز غروب" المدرجة في "فورتشن غلوبال 500"، وتملك أكبر سلسلة لمتاجر

إنفستكوروب

السوبرماركت في الصين، "تشاينا ريسورسز فانغارد"، بالإضافة إلى "فونغ ستراتيجك هولدنغز ليميتد"، ذراع الاستثمار الخاص لعائلي فيكتور فونغ ووليام فونغ. وتركز منصة الاستثمار هذه بشكل أساسي على اغتنام فرص النمو وفرص السوق في قطاع الأغذية المجزأ للغاية في آسيا.

-انتهى-

نبذة عن إنفستكوروب

إنفستكوروب هي شركة عالمية متخصصة في الاستثمارات البديلة في الشركات الخاصة، العقارات، إدارة الدين، استراتيجيات العوائد المطلقة، حصص في الشركات العامة، والبنى التحتية.

ولإنفستكوروب اليوم حضور في 12 دولة من الولايات المتحدة الأمريكية، أوروبا، دول مجلس التعاون الخليجي، وصولاً الى آسيا بما فيها الهند، الصين وسنغافورة. حتى تاريخ 31 مارس 2021، بلغ إجمالي الأصول المُدارة لدى مجموعة إنفستكوروب 35.4 مليار دولار أميركي، بما في ذلك أصول مُدارة من قبل مديرين مستقلين. ويعمل في الشركة أكثر من 430 موظفاً من 45 جنسية في مكاتبها حول العالم.

للحصول على المزيد من المعلومات، يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني: www.investcorp.com أو متابعتنا على قنوات التواصل الاجتماعي @Investcorp في كل من [LinkedIn](#) [Twitter](#) [Instagram](#).

للاستفسارات الإعلامية الرجاء الاتصال بـ

إنفستكوروب

ندى عبدالغني

+973 17515467

nabdulghani@investcorp.com


Piras El-Amiae